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PARIS TOGETHER / PARIS ENSEMBLE



Let’s pray together from the first of January to the 31 of March. 
Each prayer number corresponds to an arrondissement in Paris. 
The 21 and 22 of each month we will pray for La Petite Couronne 
(the departments just outside of Paris). In each arrondissement, 
pray for all the churches and ministries, and also specifically for 
the list of churches who have asked us to pray. Thank you for 
joining us!

Prions ensemble du premier janvier au 31 mars. Chaque numéro 
de prière correspond à un arrondissement de Paris. Le 21 et 22 
de chaque mois on prie pour La Petite Couronne. Dans chaque 
arrondissement, prions pour toutes les églises et les ministères, 
et aussi spécifiquement pour la liste des églises qui nous ont 
demandé de prier. Merci de nous rejoindre! 

PARIS TOGETHER IS AN 
INFORMAL NETWORK 
DEDICATED TO 
COLLABORATING, 
CONNECTING, AND 
PRAYING FOR THE CITY 
OF PARIS. 
 

PARIS ENSEMBLE EST 
UN RÉSEAU INFORMEL 
DÉDIÉ À LA 
COLLABORATION, LA 
CONNEXION ET LA 
PRIÈRE POUR LA VILLE 
DE PARIS.
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PARIS TOGETHER - PARIS ENSEMBLE



“Holy, holy, holy is the Lord of Heaven’s Army,” (Isaiah 6:3). This is repeated in Revelation 4:8, “Holy, 
holy, holy is the Lord God Almighty...”. This is the song of the four living beings surrounding the throne of 
God. Take this first day of the new year/ month and just rest in who God is to you. What are some words 
you use to describe Him? Thank Him for being all of those things to you. Pray for the believers in Paris, 
that they would feel the presence of our Savior, our Redeemer, our Hope, every day. 

Saint, Saint, Saint est l'Eternel des armées! toute la terre est pleine de sa 
gloire!» (Ésaïe 6:3). Cela est répété dans Apocalypse 4:8 : « Saint, saint, saint est le Seigneur Dieu 
Tout-Puissant... ». C’est le chant des quatre êtres vivants qui entourent le trône de Dieu. Prenez ce 
premier jour de la nouvelle année/nouveau mois et soumettez-vous simplement en pensant qui Dieu est 
pour vous. Quels sont les mots que vous utilisez pour le décrire? Remerciez-le d’être toutes ces choses 
pour vous. Priez pour les croyants de Paris, qu’ils sentent chaque jour la présence de notre Sauveur, de 
notre Rédempteur, de notre Espérance. 
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PALAIS DE LOUVRE



In Luke 4:18 Jesus said, “The Spirit of the Lord is upon me, because he has anointed me to proclaim 
the good news to the poor. He has sent me to proclaim freedom for the prisoners and recovery of 
sight for the blind, to set the oppressed free.” 

This scripture is packed with promises. Pray that the Holy Spirit will come upon all believers in Paris. 
That they would be anointed and proclaim the gospel of Jesus Christ in every dark corner of the city. 
Acts 1:8 says, “ But you will receive power when the Holy Spirit comes on you; and you will be my 
witnesses in Jerusalem, and in Judea and Samaria, and to the ends of the earth.” 

Dans Luc 4:18, Jésus dit : “L'Esprit du Seigneur est sur moi, Parce qu'il m'a oint pour annoncer une 
bonne nouvelle aux pauvres; Il m'a envoyé pour guérir ceux qui ont le coeur brisé, Pour proclamer 
aux captifs la délivrance, Et aux aveugles le recouvrement de la vue, Pour renvoyer libres les 
opprimés”. Cette Écriture est remplie de promesses. Priez que l’Esprit Saint vienne sur tous les 
croyants de Paris. Qu’ils soient oints et proclament l’évangile de Jésus-Christ dans tous les coins 
sombres de la ville. Actes 1:8 dit : « Mais vous recevrez une puissance quand le Saint-Esprit viendra 
sur vous ; et vous serez mes témoins à Jérusalem, en Judée et en Samarie, et jusqu’aux extrémités 
de la terre. » 
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GALERIE VIVIENNE



“But may all who search for you be filled with joy and gladness in you. May those who love your 
salvation repeatedly shout, ‘God is great!’” Psalm 70:4. King David petitioned for all believers with 
this request, even in the midst of his own difficulties. This is a beautiful example of how praying for 
others matters. Our prayers for Paris matter. God has led us to joyfully fall on our knees and lift up this 
city we love. 

« Que tous ceux qui te cherchent Soient dans l'allégresse et se réjouissent en toi! Que ceux qui 
aiment ton salut disent sans cesse: Exalté soit Dieu! 

« Que Dieu est grand ! » Psaume 70:4. Le roi David adressa cette requête à tous les croyants, même 
au milieu de ses propres difficultés. C’est un bel exemple de l’importance de prier pour les autres. 
Nos prières pour Paris comptent. Dieu nous a conduits à nous mettre à genoux joyeusement et à 
prier pour cette ville que nous aimons. 
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MARCHÉ DES ENFANTS ROUGES



A strange and interesting request: Nehemiah 1:11 says, “O Lord, please hear my prayer! Listen to the 
prayers of those who delight in honoring you. Please grant me success today by making the king 
favorable to me. Put it into his heart to be kind to me.” Today let’s pray that God would open doors 
within the government for the advocacy of Christianity. 

Une demande étrange et intéressante : Néhémie 1:11 dit : « Ah! Seigneur, que ton oreille soit 
attentive à la prière de ton serviteur, et à la prière de tes serviteurs qui veulent craindre ton nom! 
Donne aujourd'hui du succès à ton serviteur, et fais-lui trouver grâce devant cet homme! » Prions 
aujourd’hui pour que Dieu ouvre des portes au sein du gouvernement pour plaider en faveur du 
christianisme. 
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NOTRE DAME



Many students attend the Sorbonne University in the 5th. To pass a class they must prepare, study 
and commit precious hours to knowing the material. Psalm 119 is an epic commentary on the beauty 
of studying the word of God, obeying His will, and oh, so many promises. Take some time to read 
through this Psalm. Pray that God would raise up an army of disciple makers, clothed in the armor of 
God, who will invest in the students of this city. 

De nombreux étudiants fréquentent l’Université de la Sorbonne dans le 5eme. Pour réussir un cours, 
ils doivent préparer, étudier et consacrer de précieuses heures à la connaissance du matériel. Le 
Psaume 119 est un commentaire épique sur la beauté de l’étude de la Parole de Dieu, obéissant à 
Sa volonté, et oh, tant de promesses. Prenez le temps de lire ce psaume. Priez que Dieu lève une 
armée de disciples couverts de l’armure de Dieu, et qui investiront dans les étudiants de cette ville. 
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5 PANTHEON



“How beautiful on the mountains are the feet of those who bring the good news, who proclaim peace, 
who bring good tidings, who proclaim salvation, who say to Zion, “Your God reigns!”” Isaiah 52:7. 
Let’s pray for missionaries, who are in and who are coming to Paris in the future. Petition the Lord to 
fling doors wide open for the sharing of the Gospel. May God pour out his blessings on them to do 
what He has called them to do and may they handle the language and cultural barriers with ease. 

« Qu'ils sont beaux sur les montagnes, Les pieds de celui qui apporte de bonnes nouvelles, Qui 
publie la paix! De celui qui apporte de bonnes nouvelles, Qui publie le salut! De celui qui dit à Sion: 
ton Dieu règne!» Esaïe 52:7. Prions pour les missionnaires qui sont à Paris et ceux qui y viendront à 
l’avenir. Exhortez le Seigneur à ouvrir grand les portes pour le partage de l’Evangile. Que Dieu 
répande ses bénédictions sur eux pour faire ce qu’Il les a appelés à faire et que les obstacles 
linguistiques et culturels s’effacent facilement. 
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6 JARDIN DE LUXEMBOURG



A city of refuge in the Old Testament gave protection to someone who committed an accidental 
murder, allowing for a fair trial to take place and not quick revenge. Jesus Christ is our city of refuge 
today ... we sin, He covers us and is our advocate, and we are always forgiven. Pray that the 
refugees in Paris seeking asylum will find their true refuge in Jesus. Pray for those ministering to them 
to be strengthened. Pray for God to raise up godly aid/places/people/social services and help. 

Une ville de refuge dans l’Ancien Testament a donné la protection à quelqu’un qui a commis un 
meurtre accidentel, permettant un procès équitable et non une vengeance rapide. Jésus-Christ est 
notre ville de refuge aujourd’hui... nous péchons, il nous couvre et nous défend, et nous sommes 
toujours pardonnés. Priez pour que les réfugiés de Paris qui demandent l’asile trouvent leur véritable 
refuge en Jésus. Priez pour que ceux qui les aident soient encouragés. Priez pour que Dieu suscite 
de l’aide / des lieux/des personnes/des services sociaux. 
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7 TOUR EIFFEL



The Arc de Triomphe which rests in the 8th was recently covered as an act of art. Jesus is our ark of 
triumph. He chose to give us life by living a perfect life and sacrificing himself on the cross for us. His 
blood covers us and cleanses us. It doesn’t just cover our sin, but “as far as the east is from the west, 
so far has He removed our transgressions from us,” Psalm 103:12. Pray that non-believers in Paris 
accept the forgiveness Jesus offers and become sons and daughters of our God; pray they will not be 
stubborn, rebellious or foolish but thirst for the Living Water. 

L’Arc de Triomphe qui repose dans le 8ème a été récemment couvert comme un acte d’art. Jésus est 
notre arche de triomphe. Il a choisi de nous donner la vie en vivant une vie parfaite et en se sacrifiant 
sur la croix pour nous. Son sang nous couvre et nous purifie. Il ne couvre pas seulement notre péché, 
mais « Autant l'orient est éloigné de l'occident, Autant il éloigne de nous nos transgressions.», 
Psaume 103:12. Priez que les non-croyants à Paris acceptent le pardon que Jésus offre et deviennent 
des fils et des filles de notre Dieu ; priez qu’ils ne soient pas têtus, rebelles ou insensés mais assoiffés 
d’Eau Vive. 

9

8 ARC DE TRIOMPHE



Mental health issues can affect anyone, believer or not. Depression, anxiety, and fear are just a few of 
them. Today let’s focus on praying for those in Paris who are struggling with these very serious 
problems. Romans 8:38-39 says, “For I am sure that neither death nor life, nor angels nor rulers, nor 
things present nor thing to come, nor powers, nor height nor depth, nor anything else in all creation, 
will be able to separate us from the love of God in Christ Jesus our Lord.” 

Les problèmes de santé mentale peuvent toucher n’importe qui, croyant ou non. La dépression, 
l’anxiété et la peur ne sont que quelques-uns d’entre eux. Aujourd’hui, concentrons-nous sur la prière 
pour ceux à Paris qui sont aux prises avec ces problèmes très graves. Romains 8:38-39 dit : « Car 
j'ai l'assurance que ni la mort ni la vie, ni les anges ni les dominations, ni les choses présentes ni les 
choses à venir, ni les puissances, ni la hauteur, ni la profondeur, ni aucune autre créature ne pourra 
nous séparer de l'amour de Dieu manifesté en Jésus-Christ notre Seigneur.» 

 

10

9 OPERA HOUSE



John 11:35 tell us that “Jesus wept.” Consider how stunning this verse is: our Savior crying over 
things that hurt us. Let us weep with our Lord over the systemic rejection of Christianity in the Paris 
area. Pray that the bonds of non-belief would be broken and not be passed to the next generation. 

Jean 11:35 nous dit que « Jésus a pleuré. » Considérez combien ce verset est renversant : notre 
Sauveur pleurant sur les choses qui nous blessent. Pleurons avec notre Seigneur sur le rejet 
systémique du christianisme dans la région parisienne. Priez pour que les liens de on-croyance 
soient brisés et ne soient pas transmis à la génération suivante. 
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10GARE DE NORD



The value of children and teens hearing the gospel of Jesus Christ at a young age cannot be 
overstated. They can be a new generation of disciple-makers for the future and change the course of 
a nation. Pray for children and young people to come to Jesus in droves: through camps, music, 
social media platforms and any other way you can think of! May God raise up influencers for Christ 
among the youth in Paris. Children who will speak boldly about His love! Deuteronomy 11:18-21. 

La valeur des enfants et des adolescents qui entendent l’évangile de Jésus-Christ à un jeune âge ne 
peut être surestimée. Ils peuvent être une nouvelle génération de faiseurs de disciples pour l’avenir 
et changer le cours d’une nation. Priez pour que les enfants et les jeunes viennent à Jésus en grand 
nombre : à travers les camps, la musique, les plateformes de médias sociaux et toute autre façon de 
penser ! Que Dieu suscite des influenceurs pour le Christ parmi les jeunes de 

Paris. Des enfants qui parleront hardiment de son amour ! Deutéronome 11:18-21. 
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11PLACE DE LA BASTILLE



Jesus says in Matthew 19:24, “I’ll say it again - it is easier for a camel to go through the eye of a 
needle than for a rich person to enter the Kingdom of God.” Two verses later He said, “with man this 
is impossible, but with God all things are possible.” 

God is in charge of doing the impossible. Pray that God will put Christians in strategic jobs in every 
neighborhood in the city so that this city of light will shine brightly for Him. 

Église Évangélique Protestante de Paris - Daumesnil Eglise Protestante Paris Evangile 

Jésus dit dans Matthieu 19:24 : « Je vous le dis encore, il est plus facile à un chameau de passer par 
le trou d'une aiguille qu'à un riche d'entrer dans le royaume de Dieu.» Deux versets plus tard, Il dit : « 
Avec l’homme, c’est impossible, mais avec Dieu toutes choses sont possibles. » Dieu est chargé de 
faire l’impossible. Priez que Dieu mette les chrétiens dans des emplois stratégiques dans chaque 
quartier de la ville afin que cette ville de lumière brille intensément pour Lui. 
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12 PROMÉNADE PLANTÉE



2 Corinthians 3:17 is beautiful: “Where the Spirit of the Lord is, there is freedom.” Today let’s prayer 
walk in Paris, either physically or mentally. Ask for the Spirit of the 

Lord to be in the places you walk/picture. Pray for the powers of darkness to be pushed back and 
replaced by the hope of Christ. 

Mission Évangélique Internationale 
Meistad Église Protestante Évangélique Elim 
Porte Ouverte Chrétienne 
Église La Cité Paris 

2 Corinthiens 3:17 est beau : « Or, le Seigneur c'est l'Esprit; et là où est l'Esprit du Seigneur, là est la 
liberté.» Aujourd’hui, marchons en prière à Paris, physiquement ou mentalement. Demandons que 
l’Esprit du Seigneur soit dans les lieux où vous marchez / ou à ceux dont vous pensez. Priez pour 
que les puissances des ténèbres soient repoussées et remplacées par l’espérance du Christ. 

14

13 PLACE D’ITALIE



How does multiplication happen? Romans 10:14-15, “But how can they call on him to save them 
unless they believe in him? And how can the believe in him if they have never heard about him? And 
how can they hear about him unless someone tells them. And how will anyone go and tell them 
without being sent? That is why the Scriptures say, ‘How beautiful are the feet of messengers who 
bring the good news.’” Pray as these verses lead you for this city we love. 

Église Évangélique Libre 

Comment se produit la multiplication ? Romains 10:14-15, « Comment donc invoqueront-ils celui en 
qui ils n'ont pas cru? Et comment croiront-ils en celui dont ils n'ont pas entendu parler? Et comment 
en entendront-ils parler, s'il n'y a personne qui prêche? 15Et comment y aura-t-il des prédicateurs, 
s'ils ne sont pas envoyés? selon qu'il est écrit: Qu'ils sont beaux Les pieds de ceux qui annoncent la 
paix, De ceux qui annoncent de bonnes nouvelles!...» Priez que ces versets nous conduisent à 
témoigner dans cette ville que nous aimons tant. 

15

14 LA FONDATION CARTIER



“As iron sharpens iron, so one person sharpens another,” Proverbs 27:17. Pray that believers in the 
city will get connected! That churches will get connected! We become better and stronger when we 
share ideas, work together and worship in community. Pray that believers will be strengthened by 
encountering other believers and that we all will be encouraged! 

« Comme le fer aiguise le fer, Ainsi un homme excite la colère d'un homme.», Proverbes 27:17. Priez 
que les croyants de la ville soient connectés ! Que les églises soient connectées ! Nous devenons 
meilleurs et plus forts lorsque nous partageons des idées, travaillons ensemble et adorons ensemble 
dans la communauté. Priez pour que les croyants soient fortifiés en rencontrant d’autres croyants et 
que nous soyons tous encouragés ! 
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15 MONTPARNASSE TOWER



Consider the suffering of Job. God permitted him to be tested. Jesus reinforced that, as believers, we 
will have troubles (John 16:33). Pray for believers in the Paris area who are suffering right now from 
the troubles this world brings. Pray that they would press in to Jesus and find peace and comfort in 
the midst of their trials. 

Considérez la souffrance de Job. Dieu lui a permis d’être éprouvé. Jésus a renforcé que, en tant que 
croyants, nous aurons des problèmes (Jean 16:33). Priez pour les croyants de la région parisienne 
qui souffrent actuellement des troubles que ce monde apporte. Priez qu’ils persévèrent vers Jésus et 
trouvent la paix et le réconfort au milieu de leurs épreuves. 

17

16 TROCADÉRO GARDENS



Let’s lift up pastors in the Paris area today! May God bless them and protect them. May He smile 
upon them and be gracious to them. May He show them His favor and give them His peace 
(Numbers 6:24-26). Lift them up to our Father that they would be strengthened and also find rest if 
they are weary. 

Église Évangélique Nazaréen 

Prions pour les pasteurs de la région parisienne aujourd’hui! Que Dieu les bénisse et les protège. 
Qu’Il leur sourit et leur fasse grâce. Qu’Il leur montre Sa faveur et leur donne Sa paix (Nombres 
6:24-26). Soutenez-les afin que notre Père les fortifient et qu’ils trouvent aussi du repos s’ils sont 
fatigués. 
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17 SQUARE DES BATIGNOLLES PARIS



Romans 1:20 states that “For ever since the world was created, people have seen the earth and sky. 
Through everything God made, they can clearly see His invisible qualities - His external power and 
divine nature. So they have no excuse for not knowing God.” Paul is clear that creation leaves people 
no excuse for unbelief in a Creator. Pray today that people would be in awe of the beautiful creation 
around them, believer or not, and be attracted to the beauty of God, searching for Him in their hearts. 

Eglise Apostolique de Paris 

-establishing a welcome service for newcomers 
-new workers who are already trained 
-new people in search of God that we can disciple 
-more participants at the evening service once a month (January 23) 
-activities that will help people know our church (creative workshops, artistic exhibitions) 
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18 SACRÉ COEUR



Romains 1:20 déclare que « En effet, les 
perfections invisibles de Dieu, sa puissance 
éternelle et sa divinité, se voient comme à l'oeil, 
depuis la création du monde, quand on les 
considère dans ses ouvrages. Ils sont donc 
inexcusables.» Paul est clair que la création ne 
laisse aucune excuse à l’incrédulité d’ un 
Créateur. Priez aujourd’hui pour que les gens 
soient en admiration devant la belle création qui 
les entoure, croyant ou non, et soient attirés par 
la beauté de Dieu, en Le cherchant dans leur 
cœur. 

Eglise Apostolique de Paris  
-Mise en place du service d’accueil 
-De nouveaux ouvriers déjà formés 
-De nouvelles personnes en recherche de Dieu 
que nous pourrions accompagner. -Plus de 
participants au culte du soir (1 par mois, le 23 
janvier). 
-Que les activités contribuent à faire connaître 
l’église (ateliers créatifs, expositions artistiques) 
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MOULIN ROUGE



“For we are not fighting against flesh and blood enemies, but against evil rulers and authorities of the 
unseen world, against mighty powers in this dark world, and against evil spirits in the heavenly 
places, (Ephesians 6:12). Pray that God would unleash an army of angels on Paris to help believers 
fight against the authorities of the unseen world. 

« Car nous n'avons pas à lutter contre la chair et le sang, mais contre les dominations, contre les 
autorités, contre les princes de ce monde de ténèbres, contre les esprits méchants dans les lieux 
célestes. (Ephésiens 6:12). Priez que Dieu déploient une armée d’anges sur Paris pour aider les 
croyants à lutter contre les autorités du monde invisible. 

21

19 PARC DES BUTTES CHAUMONT



“I know that my Redeemer lives, and that in the end He will stand on the earth at last (Job 19:25). 
Thank God our Redeemer lives! Spend the day in praise for all that God has done, is doing, and will 
do in Paris because He is the author and answer of our prayers. 

Eglise Télégraphe 

1. Pray for a pastor to replace Philippe. 
2. Pray for someone to replace Ilka in her language classes that she has taught for several years. 

« Mais je sais que mon rédempteur est vivant, Et qu'il se lèvera le dernier sur la terre.(Job 19:25). 
Dieu merci, notre Rédempteur vit ! Passez la journée en louange pour tout ce que Dieu a fait, fait et 
fera à Paris parce qu’Il est l’auteur et la réponse à nos prières. 

Eglise Telegraphe 

1. Priez pour que le bon pasteur prenne la place de Philippe. 
2. S’il vous plaît, priez pour que quelqu!un reprenne les cours d!alphabétisation que enseigne depuis 
de nombreuses années. 
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20 CIMETIÈRE DU PÈRE-LACHAISE



Rejoice in the Lord always, again I will say, rejoice! (Philippians 4:4). Though our fellow believers in 
Paris are pressed by troubles, pray the are not crushed. Though they might be perplexed, pray they 
don’t despair. Pray that they rejoice through any difficulties, know that God is with them and that He is 
for them. 

@Home - Levallois Perret 

Liberté - Champigny sur Marne 
Please pray for the conversion of several contacts of our French disciples (as well as ours) and for 
the house church leaders to multiply disciples and other house churches. Liberté dans le Val de 
Marne 
 
Antioche Villiers - Villiers sur Marne 
Pray that those who attend house church move from being disciples to being disciple- makers. Pray 
that God gives each one at least one person hungry for God to begin to guide and train. Antioch 
Villiers dans le Val de Marne 
 
Église Protestante Évangélique de la Boucle de la Seine Eglise  
 
Centre Chrétienne pour le Changement - St. Denis 23

OTHER PRAYER REQUESTS /  
AUTRES DEMANDES DE PRIÈRE21



Réjouissez-vous toujours dans le Seigneur; je le 
répète, réjouissez-vous. (Philippiens 4:4). Bien 
que nos frères croyants à Paris soient sous la 
pression, priez pour qu’ils ne soient pas affectés. 
Même s’ils sont accablés, priez qu’ils ne 
désespèrent pas. Priez qu’ils restent dans la joie 
malgré toutes les difficultés, sachant que Dieu 
est avec eux et qu’Il est pour eux. 

@Home - Levallois Perret 

Liberté - Champigny sur Marne 
S’il vous plaît priez pour la conversion des 
nombreux contacts de nos disciples français 
(ainsi que les nôtres), et pour nos chefs d’église 
maison de multiplier les disciples et autres 
églises maison Liberte dans le Val de Marne

Antioche Villiers - Villiers sur Marne 
Priez pour que ceux qui fréquentent l’église de la 
maison passent d’être des disciples à des 
disciples-faiseurs. Priez que le Seigneur leur 

donne chacun au moins une personne affamée 
cet automne qu!ils peuvent commencer à guider 
et former. Antioch Villiers dans le Val de Marne

Église Protestante Évangélique de la Boucle de 
la Seine Eglise  
 
Centre Chrétienne pour le Changement - St. 
Denis 
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Revelation 22:13 is Jesus speaking, “I am the Alpha and Omega, the First and the Last, the 
Beginning and the End.” Just considering this inspires awe, worship and reverence just to name a 
few. Pray for the awe and the fear of the Lord to rain down upon the people of Paris so that lives are 
changed and souls are saved. 

Apocalypse 22:13, Jésus dit : « Je suis l'alpha et l'oméga, le premier et le dernier, le commencement 
et la fin.» Le simple fait de considérer cela inspire l’admiration, la vénération et la révérence, pour 
n’en nommer que quelques-uns. Priez pour que l’admiration et la crainte du Seigneur descendent sur 
le peuple de Paris afin que les vies soient changées et les âmes sauvées. 
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PRAY FOR PARIS /
PRIONS POUR PARIS22


